
Verslag Raadscommissievergadering Financiën en Bestuur d.d. 12 juni 2018 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Bart van Oort 
Commissiegriffier : Henriette Verhoeven 
 
Commissieleden : 10 
CDA : Thijs vd Elsen, Theo van de Berkmortel, Anita Relou 
Lokale Realisten : Jan Vogels, Henk Giebels (Martien Bankers komt zitten om 21.23 

uur, Jan Vogels gaat naar de tribune) 
Dorpspartij : Rens de Haas 
VVD :  Harm van Dommelen, Jan Vroomans 
SP : Jan Hoevenaars, Willy van den Eventuin 
   
 
Collegeleden 
Burgemeester Michiel van Veen, Wethouder Miranda de Ruiter-van Hoof 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
secretaris Ad van Oudheusden, adjunct directeur Ad vd Voort, Wendy Borst, Anouschka van 
Laarhoven, Monique Heijnens, Wim Willems, Bart Dekker, Arthur van de Ven, Rick Pulles, 
Pauline Zinnicq Bergmann, Maurice Emonds.  
 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom op 
deze tweede commissievergadering van de raadsperiode 2018-2022.  
De commissie stelt de agenda vast met de aanpassing dat agendapunt 7, 8 en 9 tegelijk 
behandeld worden.  
 
3 a Vaststellen conceptverslagen d.d. 15 mei 2018  
Het verslag van de commissie wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
   b Lijst met toezeggingen 
De voorgestelde actuele afdoening is akkoord. LR/D66 vraagt naar de toezegging inzake 
Renseweg. Wethouder De Ruiter geeft aan dat deze bij de stukken zit. DP geeft aan dat op 
een vraag inzake dekkingsvoorstel GGD nog geen antwoord is gegeven. Wethouder De 
Ruiter geeft aan dat de vraag beantwoord zal worden door wethouder Steeghs. VVD vraagt 
naar aanleiding van verstrekt overzicht langlopende leningen, naar het overzicht kortlopende 
leningen. Wethouder De Ruiter zegt toe dit overzicht te verstrekken. 
 
   c Termijnplanning 
De commissie neemt de termijnplanning voor kennisgeving aan.  
Er worden geen aanvullingen of adviezen richting de agendacommissie gedaan. 
 
4   Informeren  
5 Presentatie jaarrekening 2017 door account Baker Tilly Berk 
De heer Zijlmans geeft aan dat een goedkeurende verklaring inclusief het sociaal domein op 
zowel rechtmatigheid als getrouwheid afgegeven zal worden. Daarnaast meldt hij dat de 
tussentijdse winstneming opvalt bij de geactualiseerde projectcalculaties. Dit komt door de 
wijziging in het BBV.  
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Fractie LR/D66 stelt vragen over project De Rips in relatie tot bouwgrondexploitatie, over 
risico’s van tussentijdse winstneming, over tekort sociaal domein en instrumenten ter 
vergelijk met andere gemeenten. VVD stelt een vraag over de totstandkoming van de 
jaarrekening. 
 
De commissie dankt de heer Zijlmans voor de presentatie en de antwoorden op de gestelde 
vragen. 
 
8 Voorbereiden raadsadvies 
 
7 – 8 en 9 Gezamenlijk behandelen 
Afsluiting bouwgrondexploitatie 2017 - 1ste actualisatie bouwgrondexploitatie 2018 
Jaarrekening 2017 
Begrotingsnota 2019 (kadernota) 
 

Procesconclusie 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad als gezamenlijk agendapunt. Echter voorgestelde wijze 
van behandeling: Bespreekstuk.  
 
Opinies: 
DP geeft aan dat we op de goede weg zijn met de bouwgrondexploitatie.  
De jaarrekening heeft een negatief resultaat. DP is benieuwd naar hoe de investeringen 
zoals Kluppluz en jeugd- en jongerenwerk zich gaan terugbetalen. DP constateert grote 
overschrijdingen ten opzichte van andere peelgemeenten die vergelijkbaar zijn met het 
aantal inwoners zoals Deurne. DP wil de suggestie meegeven om zo breed mogelijk te kijken 
om het begrotingstekort op te lossen. Niet alleen de 3D’s maar breder. Daarnaast wil DP dat 
er reëel begroot wordt. Is dat nu wel het geval? Hoe denkt het college te sturen op 
ontwikkeling 3d’s, opnemen van resultaten meicirculaire, overige ambities als zwembad en 
centrumontwikkeling Bakel. Waar worden de plannen uit gefinancierd? Het uitgangspunt van 
een sluitende begroting is opgenomen in het coalitieakkoord, graag vertaald zien in de 
begrotingsnota.  
 
CDA geeft aan dat ze blij is dat de verkoop van kavels goed verloopt. Ze heeft schriftelijke 
vragen gesteld over het sociaal domein. Het inzicht en overzicht van zorgkosten is nodig, 
zodat op basis daarvan keuzes gemaakt kunnen worden. CDA dankt het college voor de 
begrotingsnota en zal in de raad haar mening voorleggen. CDA geeft aan dat veel 
gemeenten last hebben van hoge zorgkosten. Ze wil een lobby starten (brief) richting Den 
Haag en alle fracties en raden in de regio te bewegen om mee te doen.  
 
VVD steunt de brief die CDA gaat maken over het tekort op de zorg. Wat je als gemeente als 
taak krijgt, moet je immers ook kunnen betalen. VVD heeft zorgen over het tekort van 2,85 
miljoen euro. Ze mist de uitleg over wat voor soort onkosten het bedrag van 435.000 euro 
bestaat. Graag wil ze weten wanneer de overschrijdingen zijn geconstateerd. VVD is van 
mening dat het inzicht er sneller had moeten zijn. Ook vraagt ze zich af wat nu het werkelijke 
tekort is. VVD is enigszins verbolgen over de kop van het persbericht inzake het financiële 
tekort: blijven werken aan gezonde financiën. Het steekt de VVD dat het tekort van 2,6 
miljoen wordt afgezet tegen 70 miljoen, oftewel het minimaliseren van een probleem. Dat 
vindt de VVD niet juist. Graag wil de VVD weten wat de kaslimiet is. Daarnaast, hoe denkt 
het college de claim van MACE à 6 miljoen kan worden opgevangen. Ook stelt ze vragen 
hoe het kan dat ozb nu gecorrigeerd wordt met een verhoging van 3%. Is daar niet blij mee.  
 
LR/D66 is het eens met de mening van de VVD over de kop van het persbericht. Ze vraagt 
zich af waarom plannen als de Bloemerd en Kalkhoven negatief in de boeken komen. De 
reservepositie is kwetsbaar. Ook LR/D66 vraagt zich sterk af waarom de overschrijding van 
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3,3 miljoen nu pas zichtbaar is geworden. Ook vraagt ze zich af welke maatregelen gaan 
volgen. Hoe worden zaken als het zwembad en centrumplan Bakel gefinancierd? Wat 
LR/D66 betreft heeft het bomenplan geen prioriteit. Overschrijdingen passen binnen het door 
de raad uitgezet beleid, is een te vrije formulering volgens LR/D66. Tot slot wil ze graag 
antwoord op het plan Uitbreiding de Rips. Ook steunt LR/D66 de lobby van het CDA inzake 
jeugdzorg. De meicirculaire moet haar inziens geen probleem zijn om mee te nemen in de 
begroting. Hoe reëel zijn de saldi gezien de historie? Ten aanzien van nieuwe beleid vraagt 
LR/D66 zich af of het inderdaad betekent dat we nog tot 2021 moeten wachten voor de 
afwaardering van Vondellaan, Komweg en West-Om? 
 
SP geeft aan dat in de commissie al veel vragen zijn gesteld. Zelf heeft de SP al schriftelijk 
vragen ingediend (de beantwoording hiervan, bevindt zich hieronder in het verslag). SP 
steunt eveneens de lobby van het CDA. SP vraagt zich af hoe het zit met het onderhoud van 
de scholen in een mfa. Waarom nog een negatief bedrag als scholen zelf verantwoordelijk 
zijn voor een gebouw? Ze vraagt zich af of er een overeenkomst is met de scholen over het 
onderhoud binnen de mfa’s en hoe groot de vorderingen zijn op scholen.  
 
Wethouder De Ruiter benoemt dat ze zorgen heeft over de financiële situatie. Wethouder De 
Ruiter licht toe dat het college grip moet krijgen op de zorgkosten. Dit is het eerste jaar dat 
we met vijf gemeenten draaien in de GR Peelgemeenten. De jaarrapportage heeft de 
wethouder begin april 2018 ontvangen. Die is eerst intern geanalyseerd, er waren veel 
vragen over. Moeilijkheid volgens de wethouder is dat je niet weet waar het plafond ligt, dus 
is het moeilijk ramen. Er zijn veel open einde regelingen. Daarnaast, voor preventie krijg je 
niet apart geld, maar je moet er wel mee aan de slag. Prognose 2018 is het best mogelijk op 
basis van de beschikbare gegevens. Urgentie is duidelijk bij het college dat er zo snel 
mogelijk wat moet gebeuren. 
 
De clusters SD en financiën gaan bij elkaar zitten in een zogenaamde taskforce om een plan 
te maken richting de begrotingsbehandeling. Er wordt bekeken wat geïnvesteerd is en 
effectief is. Dit tegen het perspectief dat er veel gemeenten met tekorten zijn. In Eindhoven is 
bijvoorbeeld het tekort heel groot. Het college maakt een zorgvuldige analyse en deelt de 
zorgen van de fracties. Lukt het niet om het tekort binnen SD op te lossen, dan wordt er naar 
andere terreinen gekeken. In augustus is het de bedoeling een werkbijeenkomst te 
organiseren voor de raad om samen te kijken hoe we de begroting zo goed mogelijk in 
kunnen steken en tekorten kunnen oplossen. Er is een stroppenpot in de maak van 100 
miljoen euro. Het college bekijkt of we daarvoor in aanmerking kunnen komen. Wat betreft 
de claim van 6 miljoen, is het van strategisch belang dat een plek te geven in de begroting. 
Wat betreft de OZB is afgelopen keer de inflatie niet gecorrigeerd, dat moet dan het 
daaropvolgende jaar.  
Inzake het persbericht was de bedoeling een actieve houding uit te stralen te willen werken 
aan de financiën om goed beleid te voeren en goede oplossingen te vinden.  
Verder concreet:  
Wat betreft uitbreiding de Rips, daar komen schriftelijk antwoorden op. 
Meicirculaire: 12/6 eerste cijfers gezien. RIN dinsdag 19/6 in het college, woensdag 20/6 
naar raad.  
De wethouder neemt de suggestie inzake besparingen bijv. in het bomenbeleid ter harte. 
Verder geeft zij aan bij de LR/D66 dat inzake de bouwgrondexploitatie soms investeringen 
moeten worden gedaan om te kunnen bouwen en dat deze negatief kunnen eindigen in de 
boeken.  
De vragen van de SP, daar wordt schriftelijk antwoord op gegeven.  
 
VVD vraagt zich naar aanleiding van de antwoorden af in hoeverre we in control zijn. 
 
DP pleit nogmaals om breder te kijken en geeft steun voor de brief van het CDA. 
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LR/D66 vraagt aanvullend hoe het college omgaat met de afhankelijkheden binnen het 
sociaal domein. De wethouder geeft aan hier rekening mee te houden. 
 
CDA is blij met de steun voor de lobby en vindt het goed te constateren dat de zorgen door 
het college worden gedeeld.  
 
De wethouder geeft aan dat de uitkomsten van de meicirculaire verwerkt zullen worden in de 
stukken richting de raad van 5 juli 2018. 
 

 
10. Inkoopstrategie en aanbestedingsdocument accountant 

Procesconclusie 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Hamerstuk 
 
Opinies: 
CDA geeft aan dat de communicatie ten aanzien van dit onderwerp belangrijk is en beter 
mag. Thijs vd Elsen stelt zich beschikbaar voor de adviescommissie hieromtrent. 
In het FVO van 20 juni wordt besproken dat er nog een raadslid zich ter beschikking stelt.  
 
 
11. Vaststellen zienswijze conceptbegroting 2019 VRBZO 

Procesconclusie 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Hamerstuk 
 
Opinies: 
CDA constateert dat de stijging van de kosten met name aan indexering te wijten is, 
daarmee niet verwijtbaar richting VRBZO en is het ermee eens om geen zienswijze in te 
dienen. CDA spreekt de zorg uit over het tekort van 2 miljoen. Ze geeft aan dat binnen de 
eigen organisatie gekeken moet worden om te kunnen besparen en niet de lastenverzwaring 
bij de gemeente neer te leggen.  
Burgemeester geeft aan dat deze opmerking niet geheel vrijblijvend kan zijn. Houd rekening 
met de rekening die terugkomt in de vorm van wat je krijgt (posten, materieel). Maak een 
zorgvuldige afweging tussen kosten en baten.  

 

12. Vaststellen handhavingsjaarverslag 2017 

Procesconclusie 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Hamerstuk met de 
toezegging door burgemeester door het amendement van LR/D66 over wijze van 
rapporteren in uitvoeringsprogramma een plekje te geven.  
 
Opinies: 
SP valt het op dat in het verslag afwijkingen zitten ten aanzien van geplande controles en 
werkelijke controles en controles met hoge prioriteit. SP heeft specifiek vragen over de 
bedrijven die gecontroleerd worden door de provincie. SP heeft haar vragen schriftelijk al 
ingediend.  
LR/D66 maakt zich sterk voor een betere rapportage, registratie en overzicht van 
overtredingen zoals verwoord in haar eigen amendement van enige jaren geleden. Dat helpt 
om beter te bepalen hoe het handhavingsuitvoeringsprogramma eruit moet zien. Nu kan 
moeilijk beoordeeld worden of meer inzet gewenst is. Ook wil ze graag dubbele controles bij 
industriële bedrijven. Ze verzoekt de burgemeester het amendement van enige jaren 
geleden mee te nemen. LR/D66 zou graag opvallendere handhavingswagens zien. Ook is ze 
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benieuwd naar de handhaving op de Rooye Asch en overdracht woonwagenkampen. Wat is 
de status van de samenwerking met NVWA en waterschap. 
 
CDA heeft belangrijke prioriteiten in het jaarverslag gezien, zoals handhaving hondenpoep 
en is positief over de PIT acties. 
 
DP geeft aan dat handhaving een noodzakelijk kwaad is, constateert dat er veel 
overtredingen zijn. Soms wel 50% van de controles. Stelt dat er dus ook veel zaken door de 
mazen van de wet zullen gaan en vraagt zich af of er meer preventieve maatregelen nodig 
zijn.  

 

Burgemeester geeft aan dat de huidige wijze van rapporteren ingewikkeld en zeer 
arbeidsintensief is. In het nieuwe uitvoeringsprogramma 2019-2022 wil hij graag nadenken 
om de rapportages beter of anders in beeld te brengen. Dat zegt hij de LR/D66 toe. Het 
naleefgedrag in de gemeente mag echt beter. De stelling van DP dat er veel overtredingen 
zijn moet genuanceerd, het aantal bevindingen kan ook bij een beperkt aantal constateringen 
worden gedaan.  
Afwijkingen komen met name door de moeilijkheid van rapporteren. Soms volgt er een PIT-
actie uit welke lager geprioriteerd stond. 
Burgemeester zegt de antwoorden toe op de vragen van de SP. Het traject rondom de 
woonwagenparken en Rooye Asch zijn hardnekkig. Over een jaar mogen de fracties de 
burgemeester hierop aanspreken. De samenwerking in drugs is in volle gang. Dat geldt ook 
voor de samenwerking met NVWA en waterschap. 
 
13. Informeren - Stand van zaken; samenwerking, bovengemeentelijk en regionale 
zaken 
 

Geen meldingen.  

 

 
14. Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
 
VVD geeft aan dat ze bij Gemert-Bakel 30 tot 32% meer mensen ziet die een uitkering 
hebben dan in Laarbeek. Ze geeft aan dat dit een suggestie is om naar te kijken om geld te 
besparen. De tweede vraag over onderwijskosten wordt ambtelijk beantwoord.  
 
 
15. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.04 uur. 
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Cie 
F&B 

12-06-
2018 

Agp 3b VVD vraagt naar aanleiding 
van verstrekt overzicht langlopende 
leningen, naar het overzicht 
kortlopende leningen. Wethouder 
De Ruiter zegt toe dit overzicht te 
verstrekken. 
 

Wethouder De 
Ruiter 

BV 

Cie 
F&B 

12-6-2018 Agp 7,8,9 Meicirculaire: RIN dinsdag 
19/6 in het college, woensdag 20/6 naar 
raad.  
 

Wethouder De 
Ruiter 

BV 

Cie 
F&B 

12-6-2018 Agp 7,8,9 Wat betreft uitbreiding de 
Rips, daar komen schriftelijk 
antwoorden op. 
 

Wethouder De 
Ruiter 

SPP 

Cie 
F&B 

12-6-2018 Agp 12: toezegging door burgemeester 
door het amendement van LR/D66 over 
wijze van rapporteren in 
uitvoeringsprogramma 2019-2022 een 
plekje te geven. 

burgemeester VT/AO 

Cie 
F&B 

15-5-2018 Agp 4c: Ze geeft aan dat het college 
schriftelijk zal antwoorden op de vragen 
van de DP omtrent GGD begroting.  
Wat is/wordt de insteek vanuit het 
college voor het dekkingsvoorstel van 
het tekort op het programma Publieke 
Gezondheid van de GGD. DP kan zich 
daarbij voorstellen dat er een 
prioritering in keuzes gemaakt wordt. 
Hierover staat nu niets in de zienswijze. 

College 
(wethouder 
Steeghs) 

SD  
beantwoord 14/6 

Cie 
F&B 

15-5-2018 Agp 6: CDA refereert aan de 
vernieuwde privacywetgeving en vraagt 
het college de raad hierover zo snel 
mogelijk te informeren wat de gemeente 
hiermee kan doen. Burgemeester 
Michiel van Veen zegt dit toe.  
 
 

 burgemeester BV 

Cie 
AZF&V 

22-11-17 Agp 4a: Koersdocument duurzaam GB: 
Wethouder De Ruiter zegt toe  
• De middellange termijndoelstellingen 
mee te nemen en te bespreken bij het 
opstellen van het 
uitvoeringsprogramma.   
• Een evaluatie te houden na afloop van 
het eerste uitvoeringsprogramma en de 
raad halverwege de uitvoering hiervan 
te informeren met een RIN.  

Wethouder De 
Ruiter 

SPP  
beantwoord 12/6 
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(bij wijze van uitzondering zijn hieronder de antwoorden opgenomen op de vragen van 
de SP omdat ze niet in de toezeggingenlijst stonden). 
 
Vragen voor de Commissievergadering van 12-06-2018 vanuit SP Gemert-Bakel. 
Programmaverantwoording en programmarekening 2017 
1. In het pensioenfond wordt een extra storting gedaan t.b.v. de pensioenen wethouders ter 

waarde van € 443000,-. Kan de wethouder de reden uitleggen waarom een extra storting 

nodig was?  

In december 2017 zijn er nieuwe rekenpercentages gepubliceerd m.b.t. pensioenen 
wethouders. Deze percentages zijn toegepast en geven een forse negatieve bijstelling 
 

2. Bij de tekorten 3D’s wordt de post nagekomen programmakosten jeugd 2016 GR 

peelgemeenten opgevoerd. programmaverantwoording enprogrammarekening 2017 

a. Kan de wethouder aangeven in welke sectoren van de jeugdzorg deze kosten 

liggen? 

Jeugd- en gezinswerk uitgevoerd door de gemeente Helmond  
b. Verwacht de wethouder nog meer nagekomen kosten voor bijv. 2018 en later. 

Zo ja, zijn deze kosten nu in de begroting opgenomen? 

Zorginstellingen kunnen tot 5 jaar declaraties indienen. Het is niet uitgesloten 
dat er nog nagekomen rekeningen komen maar in principe worden er geen 
grotere nabetalingen meer verwacht. Alle bekende nog te betalen rekeningen 
zijn opgenomen in de jaarrekening 2017. Kosten die gemaakt zijn in een 
dienstjaar worden ook altijd in het betreffende dienstjaar verantwoord. 
 

3. Bij de tekorten 3D’s staat ook een een overschot van € 59.000 op lokale kosten 

waaronder mantelzorg en sociale innovatie. Op welke onderdelen is er minder 

uitgegeven dan begroot, en waarom. 

Op de post Sociale Innovatie is er € 19.055,- minder uitgegeven dan begroot. Er zijn 
meerdere innovatieve plannen geweest, maar slechts voor enkele plannen is een bedrag 
vanuit dit budget beschikbaar gesteld. De overige plannen zijn zonder financiering vanuit 
de gemeente of met financiering vanuit andere budgetten van de gemeente gerealiseerd.  
 
Voor mantelzorg was budget gereserveerd voor de mantelzorgwaardering (€ 100,- per 
mantelzorger) en de mantelzorgdag door LEVgroep en gemeente. Beide waren 
goedkoper dan begroot. Wel is er voor de oprichting van het logeerhuis een extra beroep 
op dit budget gedaan. Het uiteindelijke resultaat op deze post is € 15.582,-.  
 
Verder is er op de post voor het extra pubercontactmoment Jeugdgezondheidszorg (ook 
wel EMOVO GGD genoemd) een positief resultaat van € 18.014,-. De kosten voor deze 
taak van de GGD zijn vanaf 2017 namelijk onder de reguliere begroting van de GGD 
gebracht. Het overige deel van het overschot van € 59.000,- betreffen kleinere bedragen 
van hooguit enkele honderden euro’s op diverse posten. 
 

4. Bij de tekorten 3D’s staat een post: Senzer overname debiteuren Gemert-Bakel (SZW) 

ter waarde van - € 290.000,- 

a. Staat SWZ hier voor het ministerie van sociale zaken en werkgelegenheid? Ja 

b. Kan de wethouder een negatieve debiteurenpost verder toelichten? Is er in het 

verleden te veel ontvangen dat nu moet worden terugbetaald. 

Uitkeringsgerechtigden hebben van de gemeente of een lening ontvangen 

(zoals BBZ) of teveel uitkering (zoals bij fraude). De gemeente heeft daarom 

een vordering op deze burgers. Dit is als debiteurenpost opgenomen in onze 
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jaarrekening.  Daarbij wordt altijd een inschatting gemaakt hoeveel van deze 

vorderingen je ook daadwerkelijk kunt innen. Deze inschatting was  in het 

verleden te hoog blijkt nu . Zie ook de paragraaf weerstandsvermogen in de 

begroting 2018 waarin dit nader is omschreven. 

c. Ligt het risico van verkeerde inschattingen/prognoses  in dit geval dan wel bij 

de gemeenten of bij degenen die de inschattingen hebben gemaakt? De 

gemeente is risicodrager. De gemeente heeft zelf altijd een inschatting 

gemaakt van de verwachte inkomsten.  Die inschatting is nu door een 

onafhankelijke derde gemaakt (Deloitte). voor alle bij Senzer aangesloten 

gemeenten. Daarbij is individueel per gemeente gekeken naar het 

betalingsgedrag van de debiteuren SZW  van afgelopen jaren.  Op basis 

daarvan is door Deloitte een inschatting gemaakt wat de toekomstige 

terugbetalingen worden. 

  
5. Onderhoudskosten MFA’s. Hiervoor staat een negatieve post van € 89.000,-  

a. Is dit bedrag enkel het onderhoud van de scholen die zijn gehuisvest in een 

MFA  

Nee, dit betreft het geheel van de MFA’s dus niet alleen de scholen 
b. Scholen zijn zelf verantwoordelijk voor het onderhoud van hun gebouwen. 

Waarom voert de gemeente dan een negatief bedrag op?  
Het gaat hier over het onderhoud van het gehele gebouw waarbij de 
onderhoudsbijdrage van de scholen niet is verrekend, omdat er nog geen 
overeenkomst was over verdeling van onderhoudskosten met scholen. Voor 
onderhoud was onvoldoende budget opgenomen in de begroting 2017 omdat 
de betreffende overeenkomst met de scholen er nog niet was. 

c. Als dit geld wordt voorgeschoten aan de scholen onstaat er ook een vordering 

op de scholen. Hoe groot is dit vordering momenteel?  

Ongeveer € 130.000. (2015 t/m 2017) 
d. Waarom is er nog geen overeenkomst over de verdeling van de 

onderhoudskosten met de scholen. De MFA’s zijn toch al enkele jaren 

geleden gerealiseerd.  

Alle overeenkomsten met de scholen in de MFA’s zijn opgesteld voor de 
overheveling (wetswijziging) financiering en verantwoording groot onderhoud 
van gemeenten naar onderwijs. Met de aanpassing is echter gewacht om zo 
eerst te kunnen beoordelen hoe dit in de praktijk voor wat betreft het 
onderhoud zou uitwerken. De overeenkomst volgt in 2018. 
 

6. In de adviesnota aan de raad mbt tot de jaarrekening 2017 staat bij punt 4:  De 6e 

wijziging van de begroting 2018 hiervoor vast te stellen. Tevens is deze als bijlage 

toegevoegd. Het vaststellen van een begroting voor 2018 hoort naar onze mening niet 

thuis op een adviesnota over de jaarrekening van 2017. Het verzoek is daarom om deze 

onder een ander punt te behandelen, omdat goedkeuring van het ene niet automatisch 

goedkeuring van het andere betekent. 

De jaarrekening 2017 wordt in 2018 vastgesteld. Het is niet meer mogelijk om de 
begroting 2017 bij te stellen. De raad kan namelijk de begroting 2017 uiterlijk tot 31 
december 2017 bijstellen. De resultaatbestemming over de jaarrekening 2017 geeft 
daarom een formele bijstelling van de begroting 2018.   
 

 


